
 

 

 

 

ACTA DE LA COMISSIÓ PLENÀRIA INTERMUNICIPAL LES FONTS 

DATA: 20 d’octubre 

HORA: 18:00 h 

LLOC: Centre Cívic Torre Julià (Carrer Josep Mitats, 10) 

 

Assistents:  

- Sra. Elisabeth Oliveras i Jorba, alcaldessa de Sant Quirze del Vallès 

- Sra. Laura Flos Pérez, Junts-ERC_AM 

- Sra. Nuria Gelabert Escuder, Junts per Catalunya Sant Quirze 

- Sra. Miriam Casarramona Massana, Junts per Catalunya Sant Quirze 

- Sr. Juan Antonio Pérez Garcia, PSC-CP Sant Quirze 

- Sra. Helena XX XX, tècnica de XX 

- Sra. Eva Callado Estela, tècnica del Servei Participació i secretària Tècnica 
Intermunicipal 

- Sra. Toñi Tapias Asensio, El Racó de la Dona 

- Sra. Concepción Fernández Anguita, El Racó de la Dona 

- Sra. Elisabet Garcia Uceda, Associació Les Fonts Es Veu 

- Sr. Carles Bartolomé Chimeno, representant ciutadania Sant Quirze 

- Sra. Marta Mas, representant ciutadania Sant Quirze 

- Sr. Miguel Àngel Moreno Fèlix, Regidor delegat Districte VII 

- Sra. Antonia Fernandez Perez, Secretària Intermuncipal 

- Sra. Teresa Mirón Sanz, Junts Per Terrassa 

- Sr. Carles Caballero Peña, ERC Terrassa 

- Sra. Africa Serena Velasco, PSC Terrassa 

- Sr. Herbert Werner Metschke, Club Atlètic Sant Joan 

- Sra. Rosa Izquierdo Rivera, Associació Propietaris i Veïns Les Fonts 

- Sra. Elisabeth Herrera de Madre, Ampa Pilarin Bayés 

- Sra. Mercè Martí Arolas, Marca Egara 

- Sr. Francisco Contreras, La llar de la Gent Gran de les Fonts 

- Sr. Jorge Estival Muns, representant ciutadania Terrassa 
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- Sr. Daniel Tarragó, Neopolis  

Excusats: 

- Sr. Manuel Cáceres, Associació de Propietaris i Veïns de Les Fonts 

- Sra. Maria Rosa Figueras, representant ciutadania Sant Quirze 

- Sra. Jodie Carnegie, representant ciutadania Sant Quirze 

- Sr. David Aguinaga Abad, Ciutadans Terrassa 

- Sr. Miquel Pérez Almudaina, director de l'Àrea Estructura Territorial i Atenció 
Ciutadana 

- Sra. Josefina Merino Ramírez, presidenta CMD VII 

- Sr. Jordi Clapés Donadeu, representant ciutadania Terrassa 

Ordre del dia:  

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior (30/05/2022) 

2. Taller participatiu 

3. Precs i preguntes 

Desenvolupament de la sessió 

1. Aprovació de l’acta de la sessió de 30 de maig. 

No es tracta el punt, queda pendent d’aprovació. 

2. Taller participatiu  

Veure annexos. 

3. Precs i preguntes 

La Sra. Elisabeth Herrera demana informació sobre la passarel·la dels Ferrocarrils. 

S’informa que el projecte de la passarel·la està redactat i esperant dotació 
econòmica, que es va presentar a la convocatòria del New Generation del 2022, 
però no ha estat seleccionat i que es tornarà a presentar per a la convocatòria del 
2023. 

 La Sra. Elisabeth Garcia pregunta sobre el tancament de l’Avinguda de la Llana. 

La Sra. Elisabeth Oliveras informa que no han tallat el carrer perquè des de 
l’Ajuntament de Rubí i Terrassa li han demanat una reunió. 

Surt la iniciativa de fer alguna activitat conjunta per reivindicar l’eliminació del 
peatge. 

La Sra. Rosa Izquierdo informa que s’està cobrant des de Taigua un import de 10 € 
, pregunta si serà un rebut puntual o anual. 

El Sr. Miguel Angel Moreno informa que és pel manteniment dels comptadors i que 
recull la pregunta i donarà resposta a la propera comissió. 
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La Sra. Conchita Fernández comunica que l’Avinguda de la Llana no té llum, que no 
té voreres i les baranes estan en mal estat.  

En relació al parc de la Depuradora informa que falta neteja i que hi ha elements del 
mobiliari existent que estan trencats.  

Sol·licita un pas de vianants a la carretera de Rubí a l’alçada de la benzinera des 
del barri de Sant Joan. 

Falta seguretat al voltant del camp de futbol i de la passarel·la dels Ferrocarrils. 

El Sr. Miguel Angel Moreno recull les demandes i donarà resposta. 

La Sra. Mercè Martí demana informació de la parada sol·licitada de l’autobús de 
Can Barata. 

La Sra. Elisabeth Oliveras informa de que van demanar que l'autobús de Can 
Barata fes parada a Les Fonts, estan esperant resposta perquè han canviat els 
interlocutors de l’empresa. 

La Sra. Teresa Miron informa que fan anys les policies municipals estaven en 
comunicació i que ara ja no ho estan. 

La Sra. Elisabeth Oliveras informa que la policia de Sant Quirze intervé a la zona de 
Terrassa i es coordina amb el cos de Terrassa. 

El Sr. Francisco Contreras explica que el cap de policia els va informar que la 
comunicació i la col·laboració amb la policia de Sant Quirze es constant i que s’està 
engegant un projecte de càmeres coordinat amb Mossos d’Esquadra. 

Es demana informació sobre els porcs senglars. 

La Sra. Elisabet Oliveras informa que a la banda de Sant Quirze a l’estiu no es 
podia caçar per sequera, ara els forestal ja estan actius i s’ha caçat a un individu i 
queden 5. La situació es que no tenen depredadors i s’han barrejat amb  porcs 
senglars vietnamites i s’han tornat més tolerants amb els humans. 

La Sra. Conchita Fernández informa de la queixa d’una veïna d’una colònia de gats 
situada a la vora d’una Residència Geriàtrica Nostra Senyora Verge del Carme. 

El Sr. Francisco Contreras informa que a la part de Terrassa hi ha una associació 
que s’encarrega de les colònies de gats. 

La Sra. Elisabeth Garcia demana informació de l’estat de les aigües de Les Fonts. 

La Sra. Conchita Fernández informa que s’està multant als usuaris dels patinets 
elèctrics i la Sra. Elisabeth Garcia demana informació sobre l’ordenança que ho 
regula. 

El Sr. Francisco Contreras demana contenidors per la zona de Sant Quirze i i 
recollida de poda. 

La Sra. Conchita Fernández demana activitats per la Gent Gran per tal que surtin 
de casa. 

La Sra. Elisabeth Garcia demana alguna intervenció compartida al terreny del 
costat del centre cívic de Torre Julià per oferir algun espai a la gent gran. 
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El Sr. Francisco Contreras informa que hi ha grups de gent gran que camina pel 
barri. 

La Sra. Elisabeth Oliveras informa dels tallers de memòria per la Gent Gran i de 
que fer el barri més amable per la seva orografia i la seva construcció inicial caldria 
fer-ho en plataforma única i és una opció inviable econòmicament.  

La Sra. Elisabeth Garcia manifesta que no hi ha activitats pels joves. 

La Sra. Elisabeth Oliveras informa que ha tornat a demanar a l’escola obrir el pati i 
que estan gestionant el pla d’entorn del Pilarin, el divendres a a la tarda joventut 
obrira el pati i el futbol sala vindrà a entrenar al poliesportiu amb la voluntat que 
obrin l’activitat al barri. 

La Sra. Elisabeth Garcia demana informació sobre el deute que tenia l’Ajuntament 
de Terrassa amb l’Escola Pilarin.  

S’informa de que aquesta situació ja està al dia. 

 

S’agreix l’assistència a tothom i es tanca la sessió a les 19:45 h 
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